
Meer leefbaarheid in Balgerhoeke door regionaal bedrijventerrein
Marieke Van den Bulke: “Als N-VA-fractievoorzitter sta ik volledig achter het 
project van de provincie Oost-Vlaanderen om in Balgerhoeke een regionaal 
bedrijventerrein op te richten. Dat zorgt namelijk voor werkgelegenheid en 
welvaart in Eeklo. Het situeert zich dicht bij alle grote invalswegen en zal 
zorgen voor een betere lee� aarheid in Balgerhoeke.”

Het bedrijventerrein zorgt voor een goede en doordachte verschuiving van het 
zware verkeer. Nu moet dat nog door het centrum en langs de schoolpoort rijden, 
en dat is zeker niet ideaal. Eens het bedrijventerrein aangelegd is, kunnen we het 
vrachtvervoer uit onze kern weren. “Als mama én als leerkracht kan ik het alleen 
maar toejuichen dat het zware verkeer niet meer langs de 
schoolpoort moet rijden. In overleg met onze stadsgenoten 
van Balgerhoeke zorgen we samen voor een beter 
Balgerhoeke”, zegt Marieke Van den Bulke.

Marieke Van den Bulke
Fractievoorzitter We gaan voor meer veiligheid en een betere 

leefbaarheid in Balgerhoeke.

Nieuwe dynamiek in Eeklo
“Een jaar geleden sprongen we op de rijdende beleidstrein. 
Vandaag zien we een nieuwe dynamiek in onze stad. Het is � jn 
om met een goed team een visie voor Eeklo uit te zetten, en die 
visie stap voor stap te kunnen verwezenlijken”, zegt schepen 
Danny Plaetinck. 

Eeklo zet in op stadsontwikkeling

“Van mijn beleidsdomeinen is stadsontwikkeling een van de 
belangrijkste. We moeten leegstand en verkrotting bestrijden, 
met als symbooldossier de Markt. Stadskankers moeten we met 
voorrang aanpakken. Er zijn veel slapende sites die geactiveerd 
worden, en die vandaag – soms na jarenlange stilstand – een nieuwe adem krijgen. We begeleiden woonprojecten tot aangename 
buurten met een sociale mix. Een goed overlegmodel en oplossingsgericht meedenken is daarvoor absoluut noodzakelijk. Een 
nieuwe wooncode en een correcte reglementering zorgen voor een kwaliteitsverbetering van onze huisvesting.” 

“Eeklo werkt nauw samen met de Vlaamse overheid en de Vlaamse administratie om eindelijk te starten met de Ring. Verder moeten 
kunst en cultuur beter ondersteund en verbreed worden naar iedereen. Dat doen we met grote investeringen zoals de verbouwingen 
van het cultuurcentrum en de kunstacademie.”

Beste Eeklonaar

We hebben een warme zomer vol feest 
en amusement achter de rug. Want Eeklo 
is tenslotte een sfeervolle en bruisende 
stad. Een stad waarin we ons thuis voelen 
en ons geluk graag delen met familie 
en vrienden. Maar niet alleen de zomer 
brengt leven in onze stad. Onder meer 
dankzij het rijke horecaleven is het in 
Eeklo het ganse jaar gezellig en aange-
naam om te vertoeven. 

Daarom moeten we de horecaondernemers 
in Eeklo steunen en meer vrijheid geven, 
bijvoorbeeld door het toestaan van een 
terrasuitbreiding. Met een eenvoudige 
aanpassing aan het terrasreglement 
kunnen we extra terrasruimte mogelijk 
maken. Uiteraard moet dat gebeuren in 
overleg met de sector, de betrokkenen 
én in samenspraak met buurtbewoners. 
Goede afspraken maken goede vrienden. 

De nieuwe opstelling van de terrassen 
in de Boelare werd positief onthaald. 
Het experiment om de terrassen te laten 
aansluiten aan de cafés is niet alleen 
aangenamer voor de horeca-uitbaters en 
klanten, maar ook voor de voorbijgangers. 
Door het succesvolle experiment wil N-VA 
Eeklo graag die regeling doortrekken naar 
volgend jaar en – waar van toepassing – 
voor alle terrassen.

Kristof Hebbrecht
Voorzitter N-VA Eeklo

Ondertussen voert Vlaanderen wél beleid

De energieprijzen gaan door het dak.

De bevoorradingszekerheid is in gevaar.

Overal in Europa kiest men voor kernenergie.

Maar niet in België. De paars-groene regering

heeft zelfs nog geen akkoord over de verlenging

van de twee jongste kerncentrales.

De Vlaming die werkt, spaart of onderneemt 

ziet zijn koopkracht alsmaar dalen. Maar wie 

niet wil werken, kan in dit land eindeloos een

uitkering blijven trekken. De paars-groene regering 

verhoogde de uitkeringen gigantisch in plaats 

van werk te maken van een échte arbeidsdeal.

Het aantal asielzoekers stijgt door het lakse open- 
grenzenbeleid van paars-groen. Aan de asielpoorten 

is het chaos troef. Honderden asielzoekers slapen 

op straat. De federale regering wordt keer op keer 

veroordeeld tot het betalen van dwangsommen. 

Maar ze blijft er koppig voor kiezen om niets te doen.   

Ook de broodnodige pensioenhervorming is

blijven steken op een non-akkoord.

jarenlang nauwelijks heeft gewerkt, wordt 

daarvoor beloond. Alweer een akkoord op
maat van de PS.

Wie 

De energieprijzen gaan door het dak.

De bevoorradingszekerheid is in gevaa

Overal in Europa kiest men voor kernenergie.

Maar niet in België.

De Vlaming die werkt

ziet zijn koopkracht alsmaar dalen.

niet wil werken

uitkering blijven trekken

Ook de broodnodige pensioenhe

blijven steken op een non-akkoord

jarenlang 

daarvoor beloond. 

€€€€€€€€€
€
€€€€

€€€€€

€€€€€€€€€

€€€€

Het aantal asielzoekers stijgt door het lakse open- 
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Op Belgisch niveau staat alles stil

Moeilijke tijden vragen om moeilijke beslissingen. De N-VA gaat in de Vlaamse Regering
wél de uitdagingen aan. Ook als er moeilijke knopen doorgehakt moeten worden.

Zuhal Demir ijvert daadkrachtig voor haalbare

én betaalbare maatregelen. Ze investeert meer

dan een miljard euro in renovatiepremies en 

goedkope leningen om woningen energiezuiniger

te maken. En ze haalt overbodige kosten uit onze

energiefactuur.

Vlaams minister-president Jan Jambon is

de drijvende kracht die knopen doorhakt in 

complexe dossiers, met een vaste blik op de

toekomst. Een toekomst waarin Vlaanderen

een wereldspeler wordt in innovatie en

ontwikkeling.

Matthias Diependaele waakt onverstoorbaar

over onze centen. Vlaanderen zet als enige regio 

koers naar een begrotingsevenwicht. Matthias

zorgde er ook voor dat mensen met buitenlandse

eigendommen geen recht meer hebben op een

sociale woning.

Om het Vlaamse onderwijs op wereldniveau te

houden, stuurt Ben Weyts bij waar nodig. Met 

aangepaste eindtermen, een taalscreening van 

kleuters en investeringen in infrastructuur en 

digitalisering. Ben geeft de leerkracht de plaats

die hij of zij verdient: vooraan in de klas.

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

De N-VA zet Eeklo in beweging

Danny Plaetinck
Schepen van Ringmanagement, ICT, Ruimtelijke Ordening, Huisvesting, 

Woon- en Woonactiveringsbeleid, Dienst Cultuur en Kunstacademies

We trekken slapende 
projecten opnieuw 

in gang 

We pakken leegstand 
en verkrotting 

aan

We creeëren aange-
name woonprojecten 
met een sociale mix

We stimuleren 
cultuur 

We zorgen voor 
de start van de 
werken aan de 

ring 

We zorgen voor betere 
woonreglementering 
voor kwaliteitsvolle 

huisvesting

Sint-Vincentiuskerk, 
Eeklose trots en schoonheid
De Sint-Vincentiuskerk dateert van 1878-1883 en is een 
pareltje van de neogotiek. De ‘secco’ schilderingen in 
de middenbeuk zijn uniek in Vlaanderen, de glasramen 
komen uit grote ateliers en de schilderijen op doek die 
de wanden van het koor bekleden zijn prachtig. 

Slecht rapport

Maar het gaat helaas niet goed met de 
Sint-Vincentiuskerk. Het gebouw kreeg 
in 2012 al een slecht rapport van de 
Monumentenwacht. Om het  interieur te 
vrijwaren van schade door vochtinsijpe-
ling, moet de oorzaak daarvan aange-
pakt worden.

1,7 miljoen euro voor restauratie 

Vlaams minister van Onroerend Erfgoed 
Matthias Diependaele wil erfgoed-
dossiers versneld aanpakken. Met de 
erfgoedpremie worden projecten onder-
steund die inzetten op de restauratie 

van ons erfgoed. Er is groen licht gegeven 
voor de eerste fase van de restauratie van 
onze Eeklose Sint-Vincentiuskerk. Voor 
de totale renovatie stelt de minister een 
premie van 1,7 miljoen euro ter beschik-
king. 

Hoogste top van het Meetjesland

Wist u dat … de toren van de Sint-
Vincentiuskerk bijna honderd meter 
hoog is? Hij is veertien meter hoger dan 
de toren van de Sint-Baafskathedraal in 
Gent. De hoge toren bepaalt daardoor de 
skyline van Eeklo.

N-VA Eeklo haalt nieuw politiek talent binnen

Welkom Jonathan Claeys
Jonathan woont sinds vorig jaar in de Désiré Goethalsstraat in Eeklo. 
Hij werkt voor een bedrijf dat software op maat bouwt. 

“Ik ben een echte levensgenieter. In de 
zomer kan je me vinden op een terrasje, 
waar ik geniet van een lekker hapje en 
drankje. Ik doe ook regelmatig aan 
sport. Ik speel voetbal in Eeklo en ik 
hou van tennis. Sport, recreatie, de 
jeugd, … dat zijn de domeinen die mij 
het meest interesseren en waarvoor ik 
mij wil inzetten.”

Voordat hij naar Eeklo verhuisde was 
hij actief bij N-VA Lievegem. 

“Samen met de hele ploeg van N-VA 
Eeklo wil ik alles geven om van Eeklo 
een (nog) betere stad te maken.”

32 jaar

kersverse 
Eeklonaar

werkzaam in 
IT-sector
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We gaan de strijd aan tegen  
commerciële leegstand
Het komend politieke jaar gaan we volop inzetten op de 
implementatie van het strategisch commercieel plan. Met dat 
plan gaan we de strijd aan tegen de commerciële leegstand, 
steunen we startende ondernemers met een pop-upreglement 
én een starterspremie. Ook de reeds gevestigde handels- en 
horecazaken blijven we ondersteunen. We hebben daarvoor 
vij� ien doelstellingen geformuleerd die we via acties op korte, 
middellange en lange termijn moeten behalen.

Troeven meer uitspelen

Eeklo is een stad met veel faciliteiten en mooie troeven. Maar 
die moeten we meer uitspelen en in de schijnwerpers zetten. 
Daarom starten we dit politieke jaar met de opmaak van een 
citymarketingplan. Niet alleen voor onze eigen burgers, maar 
ook voor bezoekers en toeristen. Om ons stedelijke imago en ons 
merk te versterken moeten we volop inzetten op stadsuitstraling, 
stadssfeer, straatbeeld, netheid en stadsdynamiek.

Eeklonaars vormen zelf het imago van onze stad 

Als we het over het imago van Eeklo hebben, komt onvermijdelijk 
de middenberm ter sprake. Het verlagen van de middenberm was 
een goed idee. Het gekozen ontwerp en de plantenkeuze waren 
dat niet. De ‘oplossing’ is niet simpel en ook niet onmiddellijk 
realiseerbaar. De heraanleg en de beplanting van de middenberm 
heeft onze stad ettelijke honderdduizenden euro’s gekost. In het 
najaar worden er nog eens 30.000 plantjes geplant. Een mooie 
tuin aanleggen vraagt bijsturing, onderhoud en tijd om te 
groeien. Ik vrees dat we nog even geduld moeten hebben. 

De middenberm is al lang een doorn in het oog van veel Eeklo-
naars. Maar laten we Eeklo niet herleiden tot het beeld van die 
middenberm. Eeklo is zoveel meer dan de middenberm. Eeklo 
heeft zoveel troeven. Daar moeten we trots op zijn. De Eeklo-
naars vormen zelf het imago van onze stad en we moeten allen 
ambassadeurs zijn! Eeklo is de moeite waard!

Hilde Lampaert
Schepen van Ondernemen, 
Werkgelegenheid, Personeel, 
Dierenwelzijn, Markten, Toerisme, 
Imago en marketing, Participatie

Bestuurslid in de kijker: FILIP LECOMPTE

Waarom koos je voor de politiek?

Filip: “Vanaf mijn jeugdjaren was ik al geïnteresseerd in de politiek en was ik 
vastberaden om niet aan de zijlijn te blijven staan. Dat in combinatie met mijn 
Vlaamsgezindheid was de perfecte mix om in de politiek te stappen.

Waarom de N-VA?

Filip: “De keuze voor de N-VA was – gezien mijn Vlaamsgezindheid – logisch. 
De strijd voor het confederalisme is me zeer genegen. Ik ben er echt van overtuigd 
dat het confederalisme goed is voor Vlaanderen. Wanneer Vlaanderen meer 
bevoegdheden krijgt, kunnen we bijvoorbeeld meer investeren in onze sociale 
zekerheid. Ook op lokaal vlak brengt de N-VA verandering. N-VA Eeklo heeft 
een joviale en een motiverende ploeg met een groot hart voor Eeklo.”

Wat kan beter in Eeklo?

Filip: “Als centrumstad zou de mobiliteit in Eeklo een flink stuk beter 
kunnen. Maar we hebben evenzeer nood aan een betere sociale aanpak op 
het vlak van armoedebeleid. Er is veel verborgen armoede en mensen weten 
vaak te weinig voor welke steunmaatregelen ze in aanmerking komen. 
Een duidelijke communicatie met de burger is daarom heel belangrijk.”

De weg naar een 
onafhankelijk Vlaanderen 
is niet alleen een strijd 
maar ook een recht.”
Filip Lecomte 
Lid van het bijzonder comité voor de 
sociale dienst

 Ontbijt in het Lokaal Dienstencentrum Zonneheem.

 Rita Gysels ging als vrijwilliger aan de slag in het LDC 
Zonneheem. Succes Rita!

 We haalden nieuw politiek talent binnen. Welkom Jonathan!

Onze jaarlijkse 
ledenronde 

leverde opnieuw 
interessante 
gesprekken 

en leuke 
ontmoetingen op. 

 Onze Facebookpagina 
kreeg een 2.000ste 
‘like’. Dat vraagt om een 
leuke attentie voor de 
‘liker’!

De Bohemian Garden Party in hotel 
Shamon was een groot succes.

 Veel leden en 
sympathisanten 
bij Feest op 
de markt.

 Het waren geslaagde Eeklose Pleinfeesten!

Enny De Muynck 
genoot van 

familietijd met 
haar kinderen en 

kleinkinderen.

Eeklo in beweging!

 Hilde Lampaert op werkbezoek in Wachtebeke, levend erfgoed. 
Voorbereiding van de tweede editie van Beestig Eeklo: de ideeën groeien!

 Marieke Van den 
Bulke legde de eed 
af als politieraadslid. 
Veel succes Marieke!
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